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Nopee ry on lähestynyt Sipoon kuntaa ja kunnanjohtajaa 
avustushakemuksilla, joissa yhdistys pyytää tukea NopeeGaragen 
toiminnan tilakustannuksiin. Yhdistyksen toimittamien selvitysten mukaan 
tukea tarvitaan akuutisti 30 000 euroa, jotta loppuvuoden 2024 
kustannukset saadaan katettua.  

Lisäksi yhdistys hakee 80 400 euron vuosittaista avustusta NopeeGaragen 
toimintaan vuoden 2025 alusta alkaen. Tukea on tarkoitus käyttää 
toiminnasta ja tilojen käytöstä syntyviin kustannuksiin. Pysyvää tukea 
haetaan ensin kolmeksi toimintavuodeksi 2025–2027, jonka jälkeen 
sopimukselle haetaan jatkoa, kun toiminnan vaikutukset alueella on 
todettavissa. Yhdistys on jo sitoutunut NopeeGaragen tiloihin ja toimintaan 
aluksi kymmeneksi vuodeksi 2024-2034. 

Sipoon kunta myöntää vuosittain avustuksia järjestöille tiettyjen 
periaatteiden mukaisesti. Nuorisotoimen avustusperiaatteiden mukaan 
vapaa-ajanjaosto julistaa nuorisoyhdistysten avustukset haettaviksi aina 
maaliskuun aikana. Avustusta voidaan myöntää yhdistyksille, 
aluejärjestöille ja yksittäisille nuorille, jotka järjestävät nuorisotoimintaa 
sipoolaisille nuorille. Vapaa-ajanjaoston myöntämien avustusten 
vuosittainen budjetti on 60 000 euroa. 

Nopee ry on saanut tänä vuonna yhteensä 11 500 euroa nuorisotyön 
avustuksia Sipoon kunnalta. Yhdistys sai yleisavustusta 3 000 euroa ja 
kohdeavustusta 8 500 euroa. Yleisavustus myönnettiin yhdistyksen yleisen 
nuorisotoimintaan, joka myönnetään edellisen vuoden toiminnan 
perusteella eli toimintaan jota he tekivät vuonna 2023. Kohdeavustus 
myönnettiin uuden toiminnan käynnistämiseen / Nopee Garage. Nopee ry 
haki myös kiinteistöavustusta mutta sitä ei voitu heille myöntää koska tämä 
avustusmuoto myönnetään edellisen vuoden toiminnan/kiinteistön 
kustannusten ja tulojen perusteella. Nopee ry:llä ei ollut kiinteistöä vielä 
vuonna 2023.  

Kunta ei ole budjetoinut määrärahoja Nopee ry:n hakemusten kaltaisiin 
toiminnan ja tilojen ylläpidosta syntyviin kustannuksiin, eikä määrärahoja 
ole esitetty vuoden 2025 talousarvioon. Muiden sipoolaisten yhdistysten 
tavoin, Nopee ry voi jatkossakin hakea nuorisoyhdistyksille suunnattuja 
avustuksia nuorisotoimen avustusperiaatteiden mukaisesti. 
 

Esittelijä / Föredragande Kunnanjohtaja / Kommundirektör Grannas Mikael 

Ehdotus / Förslag Kunnanhallitus päättää, että Nopee ry:lle ei myönnetä hakemuksissa 
esitettyä avustusta. 
 
Kommunstyrelsen beslutar att Nopee rf inte beviljas de bidrag som anges i 
ansökningarna. 

Käsittely / Behandling  Esittelijä muutti ehdotustaan seuraavasti: 



 ”Jos Nopee ry pystyy osoittamaan kunnalle tämän vuoden aikana pysyvän 
ratkaisun toiminnan jatkamiseksi ulkopuolisella rahoituksella, valtuuttaa 
kunnanhallitus kunnanjohtajan myöntämään enintään 20.000 euron 
kertaluontoisen avustuksen yhdistyksen akuutin rahoitushaasteen 
lieventämiseksi.” 

 Antti Skogster esitti, että hyväksytään esittelijän alkuperäinen ehdotus olla 
myöntämättä avustusta. 

 Micaela Röman kannatti Antti Skogsterin vastaehdotusta. 

 Puheenjohtaja totesi, että esittelijän muutetun ehdotuksen lisäksi oli tehty 
kannatettu vastaehdotus, minkä vuoksi oli äänestettävä.  

 Puheenjohtaja ehdotti, että esittelijän muutettua ehdotusta kannattavat 
äänestävät ”jaa” ja Antti Skogsterin ehdotusta kannattavat äänestävät ”ei”. 
Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti.  

 Äänestys:  

 Esittelijän muutettu ehdotus - 9 ääntä: Tuomas Alaterä, Maria von Flittner, 
Esa Kantee, Clara Lindqvist, Jenni Sademies, Tom Sundbäck, Ritva 
Tarvainen, Suvi Vuoksenranta, Kaj Lindqvist 

 Antti Skogsterin vastaehdotus – 2 ääntä: Micaela Röman, Antti Skogster 

 Kunnanhallitus hyväksyi esittelijän muutetun ehdotuksen äänin 9-2. 

 Föredraganden ändrade sitt förslag enligt följande: 

 ”Ifall Nopee rf inom detta år kan framföra en bestående lösning för att 
fortsätta sin verksamhet med utomstående finansiering för kommunen, 
befullmäktigar kommunstyrelsen kommundirektören att bevilja ett 
engångsbidrag på högst 20 000 euro för att lindra föreningens akuta 
finansieringsutmaning.” 

 Antti Skogster föreslog att föredragandens ursprungliga förslag om att inte 
bevilja bidrag godkänns. 

 Micaela Röman understödde Antti Skogsters motförslag. 

 Ordföranden konstaterade att det förutom föredragandens ändrade förslag 
gjorts ett understött motförslag, varvid omröstning var påkallad. 

 Ordföranden föreslog att de som understöder föredragandens ändrade 
förslag röstar ”ja” och de som understöder Antti Skogsters motförslag 
röstar ”nej”. Förslaget godkändes enhälligt. 

 Omröstning: 

 Föredragandens ändrade förslag – 9 röster: Tuomas Alaterä, Maria von 
Flittner, Esa Kantee, Clara Lindqvist, Jenni Sademies, Tom Sundbäck, 
Ritva Tarvainen, Suvi Vuoksenranta, Kaj Lindqvist 

 Antti Skogsters motförslag – 2 röster: Micaela Röman, Antti Skogster 

 Kommunstyrelsen godkände föredragandens ändrade förslag med 
rösterna 9-2. 

 



Päätös / Beslut Kunnanhallitus päätti, että jos Nopee ry pystyy osoittamaan kunnalle 
tämän vuoden aikana pysyvän ratkaisun toiminnan jatkamiseksi 
ulkopuolisella rahoituksella, kunnanjohtaja valtuutetaan myöntämään 
enintään 20 000 euron kertaluontoisen avustuksen yhdistyksen akuutin 
rahoitushaasteen lieventämiseksi. 
 
Kommunstyrelsen beslutade att ifall Nopee rf inom detta år kan framföra 
en bestående lösning för att fortsätta sin verksamhet med utomstående 
finansiering för kommunen, befullmäktigas kommundirektören att bevilja ett 
engångsbidrag på högst 20 000 euro för att lindra föreningens akuta 
finansieringsutmaning.  

 
Liitteet / Bilagor 
 
Liite Bilaga 1 - Avustushakemus: Haemme akuutisti 30000e tukea loppuvuodelle 2024 
Liite Bilaga 2 - Avustushakemus: NopeeGarage – lapsia ja nuoria aktivoiva toimintapaja ja 
kulttuuriverstas (2025–2027) 
Liite Bilaga 3 - Selvennyksiä NopeeGaragen akuuttiin avustustarpeeseen 26.9.24 

 


